
 

Artikel  38 vragen 5g uitrol 

Naar aanleiding van de op hande zijnde invoer van 5g en de gevolgen daar van op de openbare 
ruimte en bewoners van de gemeente Haarlem heeft Trots Haarlem de volgende vragen: 

 1. Heeft gemeente Haarlem al aanvragen ontvangen m.b.t. aanbestedingen of plannen voor Smart 
City /Internet of things / ontwikkelplannen  5G etc? 

2a. Zo ja, welke commerciële partijen zijn er bij betrokken? 

2b. Indien hiervan sprake is, gaarne inzicht / overzicht van (concept)contracten. 

3. Worden er kapvergunningen voorbereid / verleend voor plaatsing 5G signaal zendmasten / 
antennes? Of zijn er al kapvergunningen verleend ivm 5g of voor telefoniebedrijven? 

* De gemeente Haarlem heeft, net als bijvoorbeeld gemeente Maastricht, gereageerd op de 
internetconsultatie wetsvoorstel implementatie Telecomcode die liep tot 9 september 2019. In dit 
wetsvoorstel worden gemeenten verplicht mee te werken aan de uitrol van 5G, waarbij zij bushokjes, 
lantaarnpalen, verkeerslichten, openbare gebouwen beschikbaar moet stellen voor de plaatsing van 
antenne installaties. 

4a Wat is hierop het vervolg en hoe bereidt de gemeente zich hierop voor? 

4b Hoe staat Gemeente Haarlem tegenover het door Economische Zaken en Klimaat ingediende 
wetsvoorstel waarin gemeenten verplicht worden mee te werken aan de uitrol van 5G, waarbij zij 
bushokjes, lantaarnpalen, verkeerslichten, openbare gebouwen etc. beschikbaar moet stellen voor 
de plaatsing van antenne installaties? 

4c  Accepteert Gemeente Haarlem dit of tekent zij net als Maastricht en andere gemeenten protest 
aan tegen dit wetsvoorstel  

4d Is het college van mening is dat de beschikking over de openbare ruimte van de Gemeente 
Haarlem onder haar eigen gezag valt?  

4e Zo nee, waarom niet en onder wiens gezag valt het dan wel? 

4f Op welke wijze zal gemeente Haarlem de groep mensen met elektromagnetische hypersensitiviteit 
(EHS) tegemoet komen, bijvoorbeeld door het instellen van stralingsarme zones / woongebieden en 
het vergoeden van aan te brengen afschermmateriaal in de woning? 

5. Hoe denkt de gemeente over dit gehele onderwerp inhoudelijk te communiceren naar bewoners? 

 

 


